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Protokoll fört vid styrelsemöte, Enebybergsgymnasterna, 812000-1949 
Söndag den 22 september, 2024 
Lokal Stockholm City, Drottninggatan 89 
Protokoll nr 7 
_________________________________________________________________________________ 
Närvarande på plats: Cecilia Täkte, Linda Stridh, Caroline Haaber-Bernth, Maria Wallerström, Sara 
Lundin och Zenja Hebib 
Närvarande digitalt:  
Närvarande verksamhetschef: Emelie Kling 
Frånvarande: Anna Holmquist 
 
 
§ 1 Mötets öppnande  
Cecilia hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  

§ 2 Val av sekreterare  
Styrelsen beslutade att utse Caroline Haaber-Bernth att föra protokoll under mötet. 
 
§ 3 Val av justerare 
Styrelsen beslutade att utse Cecilia Täkte och Linda Stridh att justera protokollet. 

§ 4 Godkännande av dagordning  
 Cecilia gick igenom agendan och styrelsen godkände dagordningen. 

§ 5 Godkännande av föregående protokoll 
Protokoll för styrelsemöte från juni och augusti godkändes. 

§ 6 Genomgång av beslutslogg 
 Ramverk för arbete med sponsorer  

Maria presenterade utkast till policy. Styrelsen fick i uppgift att läsa igenom och återkoppla på 
innehållet. 

 Protokoll från styrelsemöte från januari 
Noterades att protokoll är utestående.  

 Ungdomskommitté  
Emelie har sammanställt resultatet av sin undersökning kring Ungdomskommittér från andra 
föreningar. Styrelsen fick i uppgift att läsa igenom dokumentet och återkoppla. Informerades 
om att Tilde Björkwall inte hade möjlighet att delta på den träff som GF Öst anordnat för 
Ungdomar som är intresserad av att arbeta med en Ungdomskommitté.  

§ 7 Rapport från kansliet 
Skriftlig rapport från kansliet gicks igenom.  

§ 8 Tidplan för uppdatering av stadgar 
Linda informerade om att en representant från GF Öst som arbetar som jurist kan påbörja arbetet med 
att hjälpa oss att ta fram ett utkast till stadgar. Målsättning att utkastet är klart till styrelsemötet i 
december för godkännande.    

§ 9 Rapport från GF Öst Ungdomsrådet 
Emelie fick i uppgift att kontakta GF Öst för att i efterhand få input från träffen som anordnats och 
annan information från GF Östs Ungdomsråd.   
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§ 10 Information  
 Ny hall projekt  

Cecilia redogjorde för status i hallprojektet. Noterades att politikerna på kommunen tidigare 
har sagt ja till vårt förslag till en utbyggnad mot badet. Arbetet försenas då ett flertal 
kommunpolitiker är utbytta. Ärendet finns hos förvaltningen. 

 Info från Anläggningsträff GF Öst  
Zenja redogjorde för information från anläggningsträff i GF Öst rörande finansiella stöd från 
Arvsfonden och RF-SISU.  
 

§ 11 Övriga frågor 
 Datum för Julavslutning med anställda.  

Förslag 17 december. 
 
 

§ 12 Mötets avslutande  
Cecilia Täkte tackade alla för mötet och förklarade mötet avslutat. 
 
 
Ordförande och justerade   Vid protokollet 
 
 
____________________________ ___________________________________ 
Cecilia Täkte              Caroline Haaber-Bernth 
 
Justerade    
 
 
____________________________  
Linda Stridh           

 C
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§ 10 Information  
 Ny hall projekt  


Cecilia redogjorde för status i hallprojektet. Noterades att politikerna på kommunen tidigare 
har sagt ja till vårt förslag till en utbyggnad mot badet. Arbetet försenas då ett flertal 
kommunpolitiker är utbytta. Ärendet finns hos förvaltningen. 


 Info från Anläggningsträff GF Öst  
Zenja redogjorde för information från anläggningsträff i GF Öst rörande finansiella stöd från 
Arvsfonden och RF-SISU.  
 


§ 11 Övriga frågor 
 Datum för Julavslutning med anställda.  


Förslag 17 december. 
 
 


§ 12 Mötets avslutande  
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